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Wspólne posiedzenie komisji Rady Gminy Chybie: 

Komisji Budżetu, Komisji Gospodarki oraz Komisji Społecznej. 

 

Protokół nr 6/24 
 

Obrady rozpoczęto 18 września 2024 r. o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:48 tego samego 

dnia. Miejsce posiedzenia: Urząd Gminy w Chybiu, ul. Bielska 78 (pokój nr 15). 

 

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków: 

1. Łukasz Folek 

2. Krzysztof Gandzel 

3. Brygida Janik 

4. Michał Kajstura 

5. Paweł Kopiec 

6. Joanna Kowalik (nieobecność usprawiedliwiona) 

7. Krzysztof Krzempek 

8. Krzysztof Michalczyk 

9. Jan Szczypka 

10. Artur Śmieja 

11. Marek Śmieja 

12. Janusz Waleczek (nieobecność usprawiedliwiona) 

13. Kazimierz Żerdka (nieobecność usprawiedliwiona) 
 

Zebrano kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i przedstawienie porządku obrad. 

 

Obradom przewodniczył pan Artur Śmieja- przewodniczący Komisji Budżetu. Przewodniczący 

powitał wszystkich zebranych, w tym przedstawicieli NZOZ „Urszula” Sp. z o. o. Powiedział,  

że do biura rady wpłynął wniosek, w sprawie rozpatrzenia dodatkowych projektów uchwał, który 

następnie poddał głosowaniu. 

 
Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiana porządku obrad poprzez wprowadzenie: jako pkt 5 ppkt 7) "Zapoznanie się z informacją dotyczącą sytuacji 

kultury w gminie Chybie", jako pkt 6 ppkt 4) "Opiniowanie projektu uchwały, w sprawie przyznania Lauru Srebrnej 

Cieszynianki", jako pkt 6 ppkt 5) "Opiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do procedury zmiany granic 

administracyjnych Gminy Chybie i przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami". 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Brygida Janik, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Krzysztof Krzempek, Krzysztof 

Michalczyk, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Kowalik, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 

Wniosek w sprawie zmiany porządku obrad został przyjęty. 

 
Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Omówienie informacji na temat ochrony zdrowia z przedstawicielami NZOZ „URSZULA” Sp. z o. o. 

3. Wideokonferencja z przedstawicielami Kancelarii Prawnej z Lublina w sprawie procedury zmiany granicy 

administracyjnej gm. Chybie z gm. Goczałkowice. 

4. Przyjęcie protokołu z V połączonego posiedzenia: Komisji Społecznej, Komisji Gospodarki oraz Komisji Budżetu. 

5. Zapoznanie się z: 

 1) Projektem protokołu z V sesji Rady Gminy Chybie. 

 2) Informacją o realizacji uchwał Rady Gminy Chybie, podjętych na sesji w dniu 27 sierpnia 2024 r. 

 3) Sprawozdaniem z działalności Wójta Gminy Chybie w okresie od dnia 13 sierpnia 2024 r. do dnia 10 września 

2024 r. 

 4) Informacją dotyczącą gospodarki wodno-ściekowej w gminie Chybie- rozbudową sieci kanalizacyjnej. 

 5) Informacją na temat gospodarki odpadami. 

 6) Informacją dotyczącą sytuacji sportu w gminie Chybie. 

 7) Informacją dotyczącą sytuacji kultury w gminie Chybie. 

6. Opiniowanie projektów uchwał: 

 1) w sprawie nadania nazwy ulicy; 

 2) zmieniającej uchwałę Nr VIII/61/2019 Rady Gminy Chybie z dnia 25 czerwca 2019 r. w sprawie zasad udzielania 

stypendiów dla uczniów za wyniki w nauce; 

 3) w sprawie zatwierdzenia Regulaminu określającego tryb i procedurę wyłaniania i nominowania do wyróżnienia 

„Zasłużony dla Chybia”, „Zasłużony dla Frelichowa”, „Zasłużony dla Mnicha”, „Zasłużony dla Zaborza”, 

„Zasłużony dla Zarzecza” oraz „Zasłużony dla Gminy Chybie”; 

 4) w sprawie przyznania Lauru Srebrnej Cieszynianki; 

 5) w sprawie przystąpienia do procedury zmiany granic administracyjnych Gminy Chybie i przeprowadzenia 

konsultacji z mieszkańcami; 

 6) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok; 

 7) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chybie na lata 2024-2033. 

7. Sprawy bieżące. 

 

2. Omówienie informacji na temat ochrony zdrowia z przedstawicielami  

NZOZ „URSZULA” Sp. z o. o. 

 

Pani Olga Krajewska- współwłaścicielka spółki NZOZ „Urszula” opowiedziała o wprowadzeniu 

w placówce opieki koordynowanej, której celem jest pomoc ludziom przewlekle chorym.  

Powiedziała, że w programie tym mogą wziąć udział pacjenci, u których stwierdzono daną 

jednostkę chorobową lub znajdują się w grupie ryzyka. Dodała, że udział w programie jest 

bezpłatny i finansowany w całości przez NFZ. Pani Olga powiedziała, że docelowo można będzie 

liczyć na pomoc w zakresie: pulmonologii, nefrologii, kardiologii, endokrynologii, diabetologii,  

a czas wizyty u specjalisty będzie wynosił 2-3 tyg. 

 

3. Wideokonferencja z przedstawicielami Kancelarii Prawnej z Lublina w sprawie procedury 

zmiany granicy administracyjnej gm. Chybie z gm. Goczałkowice. 
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Sekretarz gminy pan Andrzej Bura nawiązał do inicjatywy mieszkańców, w sprawie zmiany granic 

Zarzecza. Wyjaśnił, że początkowo w uchwale zostało wykazanych 188 działek jednak obecnie, 

po przeprowadzeniu wyliczeń przez firmę geodezyjną jest ich ponad 300 i stąd pojawiła się 

konieczność przeprowadzenia ponownych konsultacji społecznych. Przedstawiciele Kancelarii 

Prawnej z Lublina powiedzieli, że najpierw należy przeprowadzić konsultacje, następnie prosić  

o opinię radę gminy, starostwo, gminy sąsiadujące, głównego geodetę, a na końcu właściwego 

ministra. Wiceprzewodniczący Rady pan Wiesław Wójcikiewicz, zapytał czy przejęcie tego terenu 

będzie miało wpływ na zmianę planu ogólnego gminy. Wójt gminy pan Janusz Żydek 

odpowiedział, że nie ma to ze sobą związku. Mieszkanka gminy powiedziała, że na ten moment 

Gmina nie ma żadnego wpływu na stan wałów na jeziorze. Radny pan Krzysztof Michalczyk 

powiedział, że specjalistyczna firma przeprowadziła audyt tych wałów. Wiceprzewodniczący Rady 

pan Wiesław Wójcikiewicz zastanawiał się, czy inne gminy mają jakiś wpływ na to, co dzieje się 

na jeziorze. Przewodniczący Komisji Budżetu pan Artur Śmieja powiedział, że nie możemy się 

porównywać do innych gmin, gdyż one nie mają wałów. Wójt gminy pan Janusz Żydek 

opowiedział o plusach i minusach przejęcia dawnych granic Zarzecza.  

 

Przewodniczący obrad pan Artur Śmieja, na prośbę pani Agnieszki Szymczak- skarbnika gminy,  

tuż po wideokonferencji przeszedł do umówienia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2024 r. oraz zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chybie na lata  

2024- 2033. 

 

- Omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok: 

 

Skarbnik gminy pani Agnieszka Szymczak powiedziała, że dochody gminy zostały zwiększone  

o kwotę ponad 25 tys. zł, w związku z tytułu wpływów z Urzędu Skarbowego za sprzedaż napojów 

alkoholowych. Powiedziała, że refundowano wydatki z funduszu sołeckiego na 2023 r.  

oraz przeniesiono ponad 50 tys. zł z RKS-u na wydatki związane z użytkowaniem obiektu. Pani 

Agnieszka dodała, że plan wydatków zostanie zwiększony o kwotę 30 tys. zł, w związku  

z przyznaniem stypendiów. Skarbnik nadmieniła, że w autopoprawce uchwały pojawi się zmiana 

przy załącznikach dot. funduszu sołeckiego oraz zostaną ujęte dwa nowe zadania. 

 
Głosowano w sprawie: 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Brygida Janik, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Krzysztof Krzempek, Krzysztof 

Michalczyk, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Kowalik, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
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- Omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Chybie na lata 2024-2033. 

 

Skarbnik gminy pani Agnieszka Szymczak powiedziała, że Wieloletnia Prognoza Finansowa 

Gminy została dostosowana do zmian w uchwale budżetowej. 

 
Głosowano w sprawie: 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chybie na lata  

2024-2033. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Brygida Janik, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Krzysztof Krzempek, Krzysztof 

Michalczyk, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Kowalik, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

4. Przyjęcie protokołu z V połączonego posiedzenia: Komisji Społecznej, Komisji Gospodarki 

oraz Komisji Budżetu. 

 

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z komisji- protokół został przez nich przyjęty do wiadomości. 

 

5. Zapoznanie się z: 

 

 1) Projektem protokołu z V sesji Rady Gminy Chybie. 

 

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z ostatniej sesji- został on przez nich przyjęty do wiadomości. 

 

 2) Informacją o realizacji uchwał Rady Gminy Chybie, podjętych na sesji w dniu  

27 sierpnia 2024 r. 

 

Radni nie wnieśli uwag do informacji- została ona przez nich przyjęta do wiadomości. 

 

 3) Sprawozdaniem z działalności Wójta Gminy Chybie w okresie od dnia 13 sierpnia  

2024 r. do dnia 10 września 2024 r. 

 

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania- zostało ono przez nich przyjęte do wiadomości. 

 

 4) Informacją dotyczącą gospodarki wodno-ściekowej w gminie Chybie- rozbudową sieci 

kanalizacyjnej. 
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Kierownik Jednostki Realizującej Projekt pan Tomasz Świszcz powiedział, że podpisanych umów 

jest 564 i wskaźnik na ten moment wynosi 721. Pan Świszcz dodał, że należałoby wykonać  

10 podłączeń kanalizacyjnych do końca września, by osiągnąć wymaganą wartość wskaźnika. 

Kierownik powiedział, że sytuacja jest trudna, z uwagi na ostatnie ulewy i wysoki poziom wód 

gruntowych m.in. na ul. Orzeszkowej. Wykonawca obecnie skupia się na wypompowywaniu 

wody, a nie wykonywaniu podłączeń, co znacznie utrudnia i opóźnia prace. Radny Krzysztof 

Michalczyk zapytał, jak działała oczyszczalnia podczas tych ulew. Pan Świszcz odpowiedział, że 

pracowała w ograniczonym zakresie, dlatego część nieruchomości została wyłączona z kanalizacji. 

Wójt pan Janusz Żydek powiedział, że chciałby zrobić zestawienie rowów i cieków wodnych, które 

wymagają najpilniejszej naprawy. Przewodniczący Komisji Społecznej pan Michał Kajstura 

zapytał, czy PKP odniosło się do zalania ul. Pod Dudnią. Zastępca wójta pan Wojciech Sikora 

powiedział, że rów melioracyjny przechodzący przez ul. Pod Dudnią zostanie zachowany. Pan 

Michał Kajstura dodał, że odwodnienie z ul. Wojska Polskiego jest skierowane do rowu 

biegnącego Pod Dudnią, którego Gmina nie chce czyścić. Zastępca odpowiedział, że Gmina 

podłączyła się do swojego odcinka. Jedna z mieszkanek zapytała, co z rowem na ul. Bielskiej. 

Zastępca wójta pan Wojciech Sikora powiedział, że odwodnienia z pól przy ul. Bielskiej  

są kierowane na ul. Sportową, która jest zarurowana i by to przeczyścić należałoby wydać  

ok. 40 tys. zł. Radny pan Jan Szczypka zapytał o meliorację ul. Asnyka. Wójt powiedział, że jeśli 

meliorację uszkodził deweloper to jest on winien przywrócić jej stan pierwotny. Radny pan 

Krzysztof Michalczyk powiedział, że są skutki prawne dla osób, które uszkodziły dreny. Sekretarz 

pan Andrzej Bura powiedział, że w takiej sytuacji powinna zainterweniować Spółka Wodna. 

Wiceprzewodniczący Rady pan Wiesław Wójcikiewicz powiedział, że część ul. Wojska Polskiego 

jest zalana i są problemy z Wodami Polskimi, które nie chcą podnieść wałów w tamtej okolicy. 

 

 5) Informacją na temat gospodarki odpadami. 

 

Radni nie wnieśli uwag do informacji- została ona przez nich przyjęta do wiadomości. 

 

Wójt Gminy pan Janusz Żydek powiedział, że rozpoczyna się kolejna inwestycja dot. modernizacji 

Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych. 

 

 6) Informacją dotyczącą sytuacji sportu w gminie Chybie. 

 

Radni nie wnieśli uwag do informacji- została ona przez nich przyjęta do wiadomości. 

 

 7) Informacją dotyczącą sytuacji kultury w gminie Chybie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Wiesław Wójcikiewicz zapytał, na kiedy jest zaplanowane 

otwarcie Gminnego Ośrodku Kultury. Wójt gminy pan Janusz Żydek powiedział, że otwarcie 

zaplanowane jest na 8 listopada 2024 r. i myśli, że od nowego roku ruszą tam zajęcia. 
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6. Opiniowanie projektów uchwał: 

 

1) w sprawie nadania nazwy ulicy: 

 

Kierowniczka Referatu Zamówień Publicznych, Planowania Przestrzennego i Administracji pani 

Katarzyna Uchyła powiedziała, że jeden z mieszkańców wystąpił z prośbą o przejęcie drogi  

i nadanie jej nazwy. Wszyscy mieszkańcy tamtego odcinka jezdni złożyli zgodne oświadczenia  

o takiej woli i zaproponowali dwie nazwy ulicy: „Miodowa” oraz „Skalista”. Przewodniczący 

obrad pan Artur Śmieja poddał pod głosowanie obie zaproponowane nazwy ulic. 

 
Głosowano w sprawie: 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 

Wyniki głosowania: 

SKALISTA 

TAK: 1, NIE: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

MIODOWA 

TAK: 9, NIE: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU 0 

NIEOBECNI 3 

Wyniki imienne: 

SKALISTA (1) 

Łukasz Folek (NIE), Krzysztof Gandzel (NIE), Brygida Janik (NIE), Michał Kajstura (NIE), Paweł Kopiec (NIE), 

Krzysztof Krzempek (NIE), Krzysztof Michalczyk (NIE), Jan Szczypka (TAK), Artur Śmieja (NIE), Marek Śmieja 

(NIE) 

MIODOWA (9) 

Łukasz Folek (TAK), Krzysztof Gandzel (TAK), Brygida Janik (TAK), Michał Kajstura (TAK), Paweł Kopiec (TAK), 

Krzysztof Krzempek (TAK), Krzysztof Michalczyk (TAK), Jan Szczypka (NIE), Artur Śmieja (TAK), Marek Śmieja 

(TAK) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Kowalik, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 

Radni większością głosów przyjęli propozycję nazwania odcinka drogi ulicą „Miodową”. 

 

Przewodniczący obrad pan Artur Śmieja poddał pod głosowanie projekt uchwały z propozycją 

nazwania odcinka drogi ulicą „Miodową”. 

 
Głosowano w sprawie: 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy- ulicą Miodową. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Brygida Janik, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Krzysztof Krzempek, Krzysztof 

Michalczyk, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Kowalik, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 
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Projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy- ulicą Miodową został zaopiniowany pozytywnie. 

 

 2) zmieniającej uchwałę Nr VIII/61/2019 Rady Gminy Chybie z dnia 25 czerwca 2019 r.  

w sprawie zasad udzielania stypendiów dla uczniów za wyniki w nauce: 

 

Sekretarz gminy pan Andrzej Bura powiedział, że zmiana uchwały polega na wykreśleniu nazwy 

„gimnazjum” oraz dodanie stypendium za osiągnięcia w szkolnych zawodach sportowych. 

 
Głosowano w sprawie: 

Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr VIII/61/2019 Rady Gminy Chybie z dnia 25 czerwca 2019 r. 

w sprawie zasad udzielania stypendiów dla uczniów za wyniki w nauce. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Brygida Janik, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Krzysztof Krzempek, Krzysztof 

Michalczyk, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Kowalik, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

 3) w sprawie zatwierdzenia Regulaminu określającego tryb i procedurę wyłaniania  

i nominowania do wyróżnienia „Zasłużony dla Chybia”, „Zasłużony dla Frelichowa”, 

„Zasłużony dla Mnicha”, „Zasłużony dla Zaborza”, „Zasłużony dla Zarzecza”  

oraz „Zasłużony dla Gminy Chybie”: 

 

Sekretarz gminy pan Andrzej Bura powiedział, że z inicjatywą powstania takiej uchwały wystąpił 

przewodniczący Komisji Społecznej pan Michał Kajstura. Pan sekretarz powiedział, że należało 

skupić się na orzecznictwie sądowym i poddać ten projekt uchwały konsultacjom. Radni złożyli 

wniosek o zmianę projektu uchwały, poprzez wykreślenie z jego treści „osób prawnych”  

oraz poprzez zmianę terminu wręczania wyróżnień. 
 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiana projektu uchwały poprzez wykreślenie z § 1 ust. 3 „osób prawnych” oraz poprzez zmianę terminu wręczenia 

odznaczeń (zapisanego w § 1 ust. 17) na „podczas gali Mecenasów Kultury”. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Brygida Janik, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Krzysztof Krzempek, Krzysztof 

Michalczyk, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Kowalik, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 
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Wniosek w sprawie zmiany projektu uchwały został przyjęty. 

 

Następnie przewodniczący obrad pan Artur Śmieja poddał pod głosowanie uchwałę po uprzednio 

przegłosowanych zmianach. 

 
Głosowano w sprawie: 

Opiniowanie projektu uchwały z naniesionymi zmianami w sprawie zatwierdzenia Regulaminu określającego tryb  

i procedurę wyłaniania i nominowania do wyróżnienia „Zasłużony dla Chybia”, „Zasłużony dla Frelichowa”, 

„Zasłużony dla Mnicha”, „Zasłużony dla Zaborza”, „Zasłużony dla Zarzecza” oraz „Zasłużony dla Gminy Chybie”.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Brygida Janik, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Krzysztof Krzempek, Krzysztof 

Michalczyk, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Kowalik, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 

Projekt uchwały po uwzględnieniu wcześniej przegłosowanych zmian został zaopiniowany pozytywnie. 

 

 4) w sprawie przyznania Lauru Srebrnej Cieszynianki: 

 

Wójt gminy pan Janusz Żydek powiedział, że zaproponowana przez niego kandydatura pana 

Wojciecha Kiełkowskiego jest wszystkim doskonale znana i zasługuje na otrzymanie tego 

wyróżnienia. 

 
Głosowano w sprawie: 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie przyznania Lauru Srebrnej Cieszynianki panu Wojciechowi Kiełkowskiemu. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Brygida Janik, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Krzysztof Krzempek, Krzysztof 

Michalczyk, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Kowalik, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

 5) w sprawie przystąpienia do procedury zmiany granic administracyjnych Gminy Chybie 

i przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami: 

 

Projekt uchwały został omówiony podczas wideokonferencji z Kancelarią Prawną z Lublina,  

w punkcie 3 posiedzenia. 
 



IR.0012.1.7.6.2024.AN 
 

9 
 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do procedury zmiany granic administracyjnych Gminy Chybie 

i przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Brygida Janik, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek 

Śmieja 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Krzysztof Krzempek, Krzysztof Michalczyk 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Kowalik, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

O godzinie 17:23 posiedzenie opuścił radny pan Marek Śmieja. 

(liczba radnych obecnych na posiedzeniu: 9) 
 

7. Sprawy bieżące. 

 

Wójt gminy pan Janusz Żydek nawiązał do przejazdu kolejowego na ul. Jagodowej i powiedział, 

że jeden z nich pozostanie otwarty, a drugi zostanie zamknięty. Radny Paweł Kopiec zapytał, czy 

powstanie ochrona przeciwpowodziowa na ul. Bielskiej, w rejonie budowanego przejścia 

podziemnego. Zastępca wójta pan Wojciech Sikora odpowiedział, że w tamtym miejscu powstaną 

pompownie. Radny pan Krzysztof Gandzel powiedział, że przy Szkole Podstawowej nr 2 w Chybiu 

na skrzyżowaniu ul. Szkolnej z ul. Boczną kierowcy wymuszają pierwszeństwo i należałoby  

w tamtym miejscu umieścić znak „skrzyżowanie dróg równorzędnych”. Radny zgłosił również,  

że jedno z drzew na ul. Jesionowej jest pochylone oraz, że pompownie przy budynkach Koła 

Łowieckiego oraz OSP Zarzecze- Frelichów słabo pompują wodę. Pan Gandzel poprosił również, 

by wystosowano pismo do właściciela posesji nr 132 na ul. Wyzwolenia o naprawę podjazdu, który 

uniemożliwia swobodny przepływ wody w rowie. Wiceprzewodniczący Rady pan Wiesław 

Wójcikiewicz zaproponował, aby wystosowano pismo do Górnośląskiego Przedsiębiorstwa 

Wodnego, by zajęło się kompleksowym remontem wałów na Jeziorze Goczałkowickim. Radny 

pan Krzysztof Michalczyk zgłosił awarię lampy na ul. Kalinowej oraz poprosił, by wystosowano 

pismo do Wód Polskich, w sprawie niedrożnego przepustu przebiegającego od ul. Słonecznej  

do ul. Cieszyńskiej. Radny pan Jan Szczypka zgłosił, że w Zarzeczu rów biegnący wzdłuż drogi 

prowadzącej do lasu jest niedrożny i zalewa okoliczne posesje, w tym posesję nr 9. Pan Szczypka 

zgłosił również awarię jednej z lamp na ul. Podleśnej (pierwsza lampa na skrzyżowaniu  

z ul. Leśną). Przewodniczący Komisji Budżetu pan Artur Śmieja zwrócił się z prośbą o wymianę 

tablic nad wejściem do Urzędu, gdyż są one już w fatalnym stanie. 

 

Wobec wyczerpania porządku, posiedzenie komisji zakończono o godzinie 17:48. 
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Załączniki: 

1. Zawiadomienie o zwołaniu wspólnego posiedzenia komisji. 

2. Lista obecności radnych. 

3. Lista obecności gości. 

4. Wniosek z dnia 16.09.2024 r. w sprawie umieszczenia w porządku obrad dodatkowych projektów uchwał. 

5. Informacja o realizacji uchwał Rady Gminy Chybie podjętych na sesji w dniu 27 sierpnia 2024 r. 

6. Sprawozdaniem z działalności Wójta Gminy Chybie w okresie od dnia 13 sierpnia 2024 r. do dnia  

10 września 2024 r. 

7. Informacja dotycząca gospodarki wodno-ściekowej w gminie Chybie- rozbudowy sieci kanalizacyjnej. 

8. Zestawienie dotyczące bieżącej gospodarki odpadami. 

9. Informacja o dochodach i wydatkach dotycząca opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

10. Informacja dotycząca sytuacji sportu w gminie Chybie. 

11. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 

12. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr VIII/61/2019 Rady Gminy Chybie z dnia 25 czerwca 2019 r.  

w sprawie zasad udzielania stypendiów dla uczniów za wyniki w nauce. 

13. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu określającego tryb i procedurę wyłaniania  

i nominowania do wyróżnienia „Zasłużony dla Chybia”, „Zasłużony dla Frelichowa”, „Zasłużony dla 

Mnicha”, „Zasłużony dla Zaborza”, „Zasłużony dla Zarzecza” oraz „Zasłużony dla Gminy Chybie”. 

14. Uwagi jednej z mieszkanek w sprawie uchwały dot. wyróżnień zasłużonych. 

15. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok; 

16. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chybie na lata 2024-2033. 

17. Korespondencja z PKP S.A. w sprawie utworzenia parkingów przy dworcach kolejowych. 

18. Pismo z dnia 28.08.2024 r. skierowane do prezesa WZC Sp. z o. o. w sprawie licznych awarii sieci. 

19. Pismo z dnia 10.09.2024 r. skierowane do PKP S.A. w sprawie w sprawie likwidacji przejazdu kolejowego 

na ul. Jagodowej. 

 

 

 

 

 

 

Obradom przewodniczył: 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Aldona Nowak 


